
Frå: Josep Gayrbekov
Send: torsdag 10. mars 2022 16:03
Til: ivar.solheim@byggraad.no
Emne: gbnr 48/1 - sak 12/9705

Hei,

Fint om dere kan angi kotehøyde for topp gulv.

Ellers kan det se ut til at søknaden begynner å bli komplett. Vedtak kan forventes kort tid etter deres
tilbakemelding.
Beklager ellers ventetiden.
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